
Zápis ze schůze Akademického senátu ETF 
10. října 2017 

 
 
Přítomni:  Jan Kranát (předseda), Ondřej Fischer, Eva Křížová, Peter Morée, Petr 

Sláma, Jaroslava Šťastná; 
 Nicolai Ivaschiv (místopředseda), Irena Benešová, Benjamin Roll, Tere-

za Pustková 
 
Hosté: doc. Jiří Mrázek (děkan), prof. Martin Prudký a dr. Ladislav Beneš 

(proděkani), Vladimír Vojtěch 
 
 
1. Diskuse s kandidátem na rektora prof. Janem Černým  
 
20. 10. má proběhnout volba rektora UK. Již 25. 4. přijal náš AS kandidáta a stávají-
cího rektora prof. Tomáše Zimu. 4. 9. se na nás obrátil druhý kandidát prof. RNDr. 
Jan Černý, PhD. z Přírodovědecké fakulty, jmenovaný senáty PřF a FF. 
 
Prof. Černý seznámil přítomné se svým programem. Kromě řady shodných nebo po-
dobných bodů s programem prof. Zimy zdůraznil význam pedagogické činnosti na 
UK, jíž se věnuje méně pozornosti ve srovnání s činností vědeckou. Vysvětlil též svůj 
odlišný pohled na institucionální akreditaci UK. V závěru prof. Černý odpověděl na 
otázky. 
 
 
2. Změna nájemce kavárny Marathon 
 
Děkan ETF doc. Mrázek již v září oznámil předsedovi AS úmysl vedení ETF nepro-
dloužit smlouvu se stávajícím nájemcem kavárny Marathon Tomášem Kosobudem a 
o návrhu Vladimíra Vojtěcha a Terezy Pustkové převzít nájem kavárny. Po e-mailové 
diskusi se senátory předseda AS odpověděl, že změna nájemce je plně v kompetenci 
vedení ETF a AS se nemůže k této záležitosti vyjadřovat zejména proto, že Tereza 
Pustková je zároveň senátorkou. 
 
Vladimír Vojtěch navštívil zasedání AS, aby odpověděl na dotazy a vyslechl návrhy 
akademické obce na způsob provozování kavárny Marathon. Oznámil, že v lednu za-
hájí rekonstrukce a v únoru otevře obnovenou kavárnu. 
 
 
Zapsal: Jan Kranát 
Schváleno: 10-0-0 


